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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

1. How about your grades of study?
你的学习成绩怎么样?

2. How are you getting along with your studies?

你的学习成绩怎样?

3. What was your best subject in college?

你大学时最好的科目是什么?

4. In all my subjects, I got excellent scores.

所有科目我都拿到很高的分数。

5. I was the top student among my classmates.

我是班里的尖子生。

6. I won the scholarship in every semester.

我每学期都获得奖学金。

7. Compound talents are needed in the society and I must study continually to keep abreast with the times.

社会需要复合型人才，我必须不断学习才能跟上时代的步伐。

8. I got an average of 90 marks in English.

我的英语平均分达到 90 分。

9. My records were not very good and I failed in some examinations.

我成绩不是很好，一些科目还不及格。

10. My best subject was English. I got rewards in every academic year.

我最好的科目是英语，每学年都拿奖学金。

Dialogue 1对话 1A: How about your grades of study?

A: 你的学习成绩怎么样?

B: I had been doing quite well. In all subjects，1 got excellent scores.

B: 我的成绩很好，在所有科目中我都拿到很高的分数。

A: Well. In that case, you must have got good records in English, too.

A: 恩，如果是这样的话，你的英语应该也不错了。

B: Yes, I was the top studcni among nn classmates.

B: 是的，我是班里的尖子生。

A: How about your oral English?

A: 你的英语口语怎么样?

B: Quite well. 1 took the National English Speaking Contest in CCTV 2008 and I got first place.

B: 我的口语很好，我曾经参加过2008年中央电视台的全国英语演讲比赛，并得了第一名。

Dialogue 2对话 2A: How were you getting along with your studies?

A: 你的学习成绩怎样?

B: Quite well. I made good records in college. I won the scholarship in every semester.

B: 我的成绩很好，大学时各门功课都不错，每学期都拿奖学金。

A: In addition to your major, did you have other fields to study?

A: 除了你的专业，你是否还学了其他领域的知识?

B: Yes, I had taken finance courses in a training school. Compound talents are needed in the society and I must study continually to keep abreast with the times.

B: 是的，我在培训学校学习金融。社会需要复合型人才，我必须不断学习才能跟上时代的步伐。
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